

天虹商场股份有限公司

2010年第三季度报告

11 重要提示 11.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Tianhong Commercial Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表 报告期末股东总数(户) 12,535

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Tianhong Commercial Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

3.1 经营情况回顾 3.1.1 报告期内主要经营情况 3.1.2 财务状况回顾 3.1.3 非经常性损益情况

Table with financial data for Tianhong Commercial Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

3.2 对2010年度经营业绩的预计 3.3 对2010年度经营业绩的预计 3.4 其他应说明的重大事项

Table with financial data for Tianhong Commercial Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Tianhong Commercial Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

博爱新开源制药股份有限公司

2010年第三季度报告

11 重要提示 11.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表 报告期末股东总数(户) 5,346

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

3.1 经营情况回顾 3.1.1 报告期内主要经营情况 3.1.2 财务状况回顾 3.1.3 非经常性损益情况

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

3.2 对2010年度经营业绩的预计 3.3 对2010年度经营业绩的预计 3.4 其他应说明的重大事项

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

11 重要提示 11.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表 报告期末股东总数(户) 5,346

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

3.1 经营情况回顾 3.1.1 报告期内主要经营情况 3.1.2 财务状况回顾 3.1.3 非经常性损益情况

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

3.2 对2010年度经营业绩的预计 3.3 对2010年度经营业绩的预计 3.4 其他应说明的重大事项

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

广东省高速公路股份有限公司

2010年第三季度报告

11 重要提示 11.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Guangdong Expressway Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表 报告期末股东总数(户) 104,110

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Guangdong Expressway Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

博爱新开源制药股份有限公司

2010年第三季度报告

11 重要提示 11.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表 报告期末股东总数(户) 5,346

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.

11 重要提示 11.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. including revenue, profit, and cash flow for Q3 2010 and Q3 2009.

22 报告期期末股东人数及前十名无限售条件流通股股东持股情况表 报告期末股东总数(户) 5,346

Table showing the top 10 unlimited shares holders of Bo'ai Xin Kai Yuan Pharmaceutical Co., Ltd. with columns for shareholder name, share count, and share type.